
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 20 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juniju 2021 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Vesna Fabjan: 
1. Z odgovorom na svetniški pobudi, ki sem ju podala na prejšnji seji nisem zadovoljna, saj so 
odgovori nepopolni. V drugi pobudi sem spraševala o možnosti ureditve avtobusne postaje v Kočevju 
za potrebe starejšega prebivalstva in o možnosti, da bi na občini/DSO/CSD… obstajala oseba - 
koordinator, ki bi združevala vse znanje glede pomoči in oskrbe starostnikov in bi lahko nudila 
svetovanje tistemu, ki bi to potreboval. Vaš odgovor je bil podan navezujoč se le na storitve DSO, o 
katerih smo že bili obveščeni. 
 
ODGOVOR: 
Ureditev avtobusne postaje v Kočevju za potrebe starejšega prebivalstva ni planirana. Na območju 
občine Črnomelj je na voljo storitev brezplačnih prevozov za starejše »Senior«. Storitev koordinira 
Dom starejših občanov Črnomelj.  Uporabniki lahko prevoz uporabljajo predvsem zaradi obiska 
zdravnika, lekarne oz. za reševanje zadev pri uradnih organih, za opravke v trgovini, obisk pokopališča 
in podobno. 
Strankam nudimo pomoč vsi zaposleni na občinski upravi, in sicer v okviru svojega delokroga oziroma 
področij, ki jih pokrivajmo in nimamo posebnega koordinatorja. V kolikor strankam ne moremo  
zadovoljivo svetovati, jih napotimo na ustrezen organ oz. institucijo. Iz tega razloga ne razmišljamo o 
zaposlitvi dodatnega kadra, ki bi nudil različna svetovanja občanom. 
 
Odgovor pripravili: Željka Karin Biličič in Tamara Potočar, OU. 
 
2. V obrazložitvi tretje pobude ste pisali o projektu vezanem na analizo prsti. Pozdravljam 
tovrstne projekte, zanima pa me kje lahko zasledim rezultate projekta? S kakšnim namenom se izvaja 
- čemu bodo rezultati namenjeni? Nič niste odgovorili glede črnomaljskega smradu. Zanima pa me 
tudi, ali ste pridobili obljubljena poročila o inšpekcijskem nadzoru, ki naj bi bila pridobljena kot 
informacija javnega značaja (na zadnji seji nam je bilo rečeno, da ste za informacijo zaprosili)? 
 
ODGOVOR: 
Rezultati projekta »Stanje in možnosti izboljšanja izvajanja gnojenja poljščin in travinja na vplivnih 
območjih voda v občini Črnomelj« so razvidni iz priloge št. 1. Podatki o inšpekcijskih nadzorih in 
zahtevami informacijami javnega značaja so razvidni iz priloge št. 2.  
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
3. Pobuda je vezana na parkirišče pri bivšem Borovem (zdaj pri začasnem oddelku vrtca), kjer so 
parkirni prostori deloma namenjeni vrtcu, osnovni šoli Mirana Jarca in Milke Šobar. Uporabnike 
zanima ali bi se dalo odpreti prehod iz stopnišča in urediti potko na parkirišče. S tem bi se skrajšala 
pot, ki sedaj vodi mimo kulturnega doma do šol in vrtca.  Iz zgornjega dela stopnišča pogosto na 
parkirane avtomobile letijo različni predmeti, nekaj občanov je že bilo oškodovanih. Bi se morda dalo 
kam nastaviti kamero? 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj ima za parkirišče - Kolodvorska ulica sklenjeno najemno pogodbo za dobo 5-tih let, 
zato dodatne investicije niso predvidene. Video nadzor nad javnimi površinami bo Občina reševala v 
sklopu razpisov za pametna mesta in skupnosti. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 



 
4.  Glede gradnje infrastrukture na območju OPPN Pod gozdom ste na zadnji seji OS zatrdili, da 
se bo zadeva reševala v okviru projektov. V gradivu je zapisan odgovor, da se bo tudi na območju 
OPPN Pod gozdom gradila kanalizacija (zgrajena naj bi bila na 11 lokacijah). Zanima me, kakšen bo 
obseg (lokacija) izgrajene kanalizacije na območju OPPN Pod gozdom in kdaj bo zgrajena? Kaj je z 
ostalo infrastrukturo na OPPN Pod gozdom? Na katerih preostalih desetih lokacija se bo gradila 
kanalizacija? 
 
ODGOVOR: 
Za priključevanje obstoječih objektov, ki še niso povezani na centralno čistilno napravo CČN 
Črnomelj, je občina uspela prijaviti projekt »Odvajanje in čiščenje odpadnih voda v porečju Kolpe – 
občina Črnomelj«, ki ga sofinancira Kohezijski sklad EU in proračun RS. Dejansko gre za dograditev 
fekalnih kanalizacij v mestu oz. aglomeraciji ID 5838 Črnomelj. Na območju Pod gozdom je v ta 
projekt zajet »stari« del naselja Pod gozdom, ki je izven OPPN. Kje vse se bo v letih 2021 in 2022 
gradila fekalna kanalizacija v okviru tega projekta, je prikazano na naši spletni strani www.crnomelj.si, 
kjer je objavljena novica z dne 16. 6. 2021 o podpisu gradbene pogodbe in pogodbe o svetovanem 
inženiringu oz. nadzoru. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
5. Prebivalci Učakovcev sprašujejo s kakšnim namenom so bile pred nekaj tedni izvedene 

geodetske meritve v vasi?  

ODGOVOR: 
Občina Črnomelj ni bila naročnik geodetske meritve v vasi Učakovci v prvi polovici leta 2021.« 
 

Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU. 

Anton Brula: 
1. Odgovor občinske uprave glede parkiranja pri črnomaljskem gradu ne sledi pobudi, ki jo je 
podal na prejšnji seji OS. Od kod pravica, da se odlok krši? Čim prej naj se vzpostavi režim parkiranja 
glede na veljavni odlok.  
 
ODGOVOR: 
Po ureditvi dela parkirišča ob gradu dne 8.6.2021, je bil vzpostavljen parkirni režim in aktivacija 
parkomatov na parkiriščih pri gradu. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Renata Butala: 
1. V Sodevcih je bila porušena hiša zaradi »ozkega grla« - širitve ceste. Sedaj na sredini, med 
cesto in nasutim delom, kjer je bila hiša, stojijo usmerjevalne table. Glede na to, da je turistična 
sezona pred vrati, motoristov in kolesarjev je že sedaj veliko, menim, da to ni dobra rešitev. 
 
ODGOVOR: 
Po porušitvi objekta Sodevci 20 je letos spomladi odpravljeno »«ozko grlo« na lokalni cesti v 
Sodevcih. Predvidena je še prestavitev in obnova lokalne ceste z ureditvijo odvodnjavanja in EKO 
otoka, kar smo vključili v javno naročilo za dela na občinskih cestah, ki se bodo izvajala do 30. 6. 2022. 
Ko bo izvajalec del po že sprejeti odločitvi potrjen, bomo pripravili točen popis del in se dogovorili 
glede izvedbe. Parcelacija  zemljišč za obnov lokalne ceste je na terenu že izvedena, potrebno bo še 
pridobiti za cesto odparcelirana zemljišča. Do prestavitve ceste se vozi po obstoječi cesti, kar več ne 
predstavlja oviro za večja vozila, je pa hkrati ukrep umirjanja prometa. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

http://www.crnomelj.si/


 
2.  Zanima me kaj je s kanalizacijo petih hiš v Vinici? Je prišlo do dogovora z ga. Malič za 
služnost? 
 
ODGOVOR: 
Dokončanje fekalne kanalizacije v naselju Vinica smo morali prekiniti, ker ni bilo mogoče pravočasno 
pridobiti pravice graditi na enem zemljišču, ki je v lasti solastnic, ki živita v Kanadi. Služnost za 
vgradnjo kanalizacije se po dogovoru s pooblaščenko na terenu ureja, ko bodo vse pravice graditi 
urejene in pridobljeno gradbeno dovoljenje, se bo kanalizacija v tem naselju dokončala, predvidoma 
še letos. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mira Radojčič: 
1. Že na prejšnji seji je postavila vprašanje, vezano na sečnjo lesa v Miličih in posledično 
popolnoma uničeno gozdno cesto, ki je neprevozna. Tudi dostop do nekaterih parcel je sedaj 
onemogočen. Izvajalec del mora po zaključku sečnje pot vzpostaviti v prvotno stanje. 
 
ODGOVOR: 
Gozdna cesta GC Marindol – Hrastovo brdo, ki je bila poškodovana s strani izvajalca sečnje, je bila 
delno sanirana (odstranjeno blato). Cesto bodo še gramozirali, predvidoma do konca tedna (do 
19.6.2021) Po dokončni opravljeni sanaciji bo izveden še ogled na terenu s strani revirnega gozdarja, 
ki bo potrdil ustreznost sanacije oziroma opozoril izvajalca na morebitne pomanjkljivosti, ki jih bo 
potrebno še odpraviti. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Iz odgovora OU na vprašanje Vesne Fabjan je razvidno, da se bo na območju OPPN Pod 
gozdom gradila kanalizacija. Predlaga, da se istočasno uredi tudi ostala infrastruktura (vodovod, 
cesta, idr.). 
 
ODGOVOR: 
Takoj za vgradnjo fekalne kanalizacije se bo v poškodovanih ulicah mesta Črnomelj pred asfaltiranjem 
izvedla še druga infrastruktura, ki je potrebna obnove ali je še ni (npr. zaščitne cevi in jaški za optiko).  
Sredstva za to smo predvideli v postavkah proračuna »Rekonstrukcije vodovodnega omrežja«, 
»Občinske ceste« in »Javne razsvetljave v občini«. 
Glede tega smo se že usklajevali z JP Komunala (vodovod) in koncesionarjem javne razsvetljave. 
Gradnjo kanalizacije pa moramo najaviti na AKOS, da se lahko vključijo ponudniki telekomunikacijskih 
storitev. Nova javna razsvetljava se bo zgradila, če se bomo z lastniki objektov v ulici dogovorili za 
sofinanciranje. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Marko Mravinec: 
1. Podaja pobudo lastnikov, uporabnikov kampa v Vinici, in sicer, da se preplasti pot od kampa 
do carine v Vinici. 
 
ODGOVOR: 
Občina se z vsemi krajevnimi skupnostmi vsako leto uskladi glede prioritetnih del na občinskih cestah 
in drugih projektih, seveda ob upoštevanju razpoložljivih sredstev proračuna občine. Potreb je 
bistveno več od tega, zato se je potrebno najprej v KS Vinica dogovoriti, kaj je nujno izvesti najprej.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



 
Štefan Misja: 
1. Ali bo letos Jurjevanje? 
 
ODGOVOR: 
Da, tradicionalna 57. prireditev Jurjevanje v Beli krajini bo potekala v času od 23. do 27. junija 2021. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Matjaž Barič:  
1. Iz odgovora OU je razvidno, da Lokalna akcijska skupina za spremljanje odvisnosti od drog na 
območju občine Črnomelj deluje, vendar šolam manjka svetovanje, izobraževanje na tem področju. 
Včasih je bilo tega več. Na koga se lahko obrnemo?  
 
ODGOVOR: 
Obrnete se lahko na predsednico Lokalne akcijske skupine za spremljanje odvisnosti od drog na 
območju občine Črnomelj in sicer Matejo Jaklič. Kontaktne podatke od ga. Jaklič lahko dobite na 
občinski upravi pri Vladki Kostelec Peteh.  
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Kdaj bo obnova poti do Dolnje Preloke? Soglasja so pobrana. 
 
ODGOVOR: 
Za leto 2021 (še) nismo prejeli posebnega sklepa Vlade RS za dodatna sredstva, ki pripadajo občinam 
ob zunanji meji za urejanje infrastrukture ob meji. V kolikor bomo prejeli tak sklep za dodatna 
sredstva kot lansko leto, bi lahko obnovili še en del javne poti JP 555211 – Jakovini. Najslabši 
pododsek te ceste dolžine 400 m je bil obnovljen spomladi l. 2019, skupaj je cesta dolžine 1,72 km. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 














































































































































































































































































